
Protokół Nr LII/06
z sesji Rady Miejskiej w Radkowie

z dnia 28 kwietnia 2006 roku

Otwarcie obrad  – godz. 1010

Zamknięcie obrad – godz. 1510 

Ad. 1 

Obrady otworzył Przewodniczący RM witając radnych i przybyłych gości.

Ad. 2

Na podstawie listy obecności Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są prawomocne – w sesji uczestniczyło 
13 radnych (lista obecności radnych, lista obecności sołtysów oraz lista obecności gości zaproszonych stanowią 
załączniki do protokołu) .

Ad. 3

Na sekretarza obrad Przewodniczący RM powołał r. K. Szewczaka.

Ad. 4

Nie wniesiono uwag do protokołu z poprzedniej sesji RM i przystąpiono do głosowania nad jego przyjęciem:
Głosowało 13 radnych:   za – 13   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

Ad. 5

Przewodniczący RM zapytał czy są uwagi do dostarczonego radnym porządku obrad (proponowany porządek 
obrad stanowi załącznik do protokołu):

Burmistrz – wniósł o wprowadzenie do porządku obrad DRUKU NR 3 tj. projektu uchwały w sprawie włączenia 
Publicznego Gimnazjum w Ścinawce Dolnej Nr 21a do Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Ścinawce Dolnej Nr 
21a.

Przystąpiono  do  głosowania  nad  przyjęciem  proponowanego  porządku  obrad  z  uwzględnieniem  wniosku 
zgłoszonego przez Burmistrza:
Głosowało 13 radnych:   za – 13   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

Ad. 6

Burmistrz oraz Z-ca Burmistrza wręczyli nagrody laureatom konkursu plastycznego dla placówek oświatowych 
Gminy Radków „Tradycje Wielkanocne 2006”.

O godz. 1030 Przewodniczący RM ogłosił przerwę.
Obrady wznowiono o godz. 1040

Po przerwie w sesji uczestniczyło 12 radnych – na sali obrad nie był obecny  r. M. Gancarski.

Ad. 7

Pani  Jolanta Bachry – Dyrektor  Powiatowego Urzędu Pracy w Kłodzku – przedstawiła  informację na temat: 
„Sytuacja  na  rynku pracy  i  stan  bezrobocia  w  Gminie  Radków w  odniesieniu  do  Powiatu  Kłodzkiego”  oraz 
dokonała prezentacji multimedialnej.



O godz. 1105 liczba radnych zwiększyła się do 13 – na sesji obecna była r. B. Kopalko.

T. Harłukowicz – zapytał ile tysięcy ludzi wyjechało z powiatu kłodzkiego do pracy za granicę oraz poprosił o 
więcej informacji na temat zatrudniania osób w gospodarstwie domowym.

J. Bachry – poinformowała, że nie o każdym wyjeżdżającym za granicę PUP posiada informację. Na chwilę 
obecną  PUP  posiada  informację  tylko  o  tych  osobach  wyjeżdżających,  które  pobierają  z  PUP  druki 
ubezpieczeniowe od  301 do 305, gdyż te osoby muszą z różnych względów zarejestrować się. Pytanie takie 
padło też na sesji powiatowej i aktualnie odpowiedź jest przygotowywana. PUP prześle dane do Biura Rady. 
Jeżeli chodzi o drugą kwestię to w gospodarstwie domowym nie może być zatrudniona osoba spowinowacona, 
osoba  taka  musi  być  zarejestrowana  w Urzędzie  Pracy.  Jest  na  ten  temat  broszura,  która  określa  kryteria 
zatrudniania osób w gospodarstwach domowych i Pani Dyrektor przekaże ją do Biura Rady razem z odpowiedzią 
na pierwsze pytanie.

B. Siemczonek – ma pewien niedosyt jeżeli chodzi o projekty realizowane przez Powiatowy Urząd Pracy, gdyż 
wiążą się  one z  dużymi  kosztami  a przynoszą niewielkie  efekty  – tak było np.  z  Wojewódzkim Programem 
Wspierania  Ponownego  Zatrudnienia  Pracowników Służby  Zdrowia  –  w ramach tego  programu  w różnych 
kursach uczestniczyły pielęgniarki z Gminy Radków, jednak gdyby nie SCM w Polanicy Zdrój to pewnie jeszcze 
długo byłyby bezrobotne. Kolejnym przykładem jest program Powrót na Rynek Pracy – jego koszt to 644.000 zł, 
uczestniczyło w nim około 270 osób, a zatrudnienie znalazło jedynie 12 kobiet i  56 mężczyzn i to nawet nie 
wiadomo czy na stałe. Poprosiła także o informację jak wygląda na terenie powiatu kłodzkiego i na terenie gminy 
Radków sprawa zatrudnienia tymczasowego oraz jak wygląda zatrudnienie osób niepełnosprawnych.  

J.  Bachry  –  jeżeli  chodzi  o  zatrudnianie  pielęgniarek,  to  w bazie  Urzędu jest  prawie  100 pielęgniarek  i  21 
położnych – związane jest to ze zwolnieniami grupowymi. Problem pielęgniarek bezrobotnych nie tkwi w braku 
miejsc pracy i niemożliwości znalezienia dla nich pracy. Wiele było ofert na zatrudnienie pielęgniarek: jeśli chodzi 
o oferty krajowe były oferty pracy w Gdańsku i Bydgoszczy, bezrobotnym pielęgniarkom była też proponowana 
oferta firmy INFO ITALIA z Nysy, która jest pośrednikiem na pracę za granicą - pielęgniarki zarejestrowane w 
PUP nie wyraziły jednak zgody na podjęcie pracy, w spotkaniach uczestniczyło jedynie kilka z nich. Jeżeli chodzi 
o ofertę dla niepełnosprawnych, to jest to oferta najbardziej trudna. Urząd Pracy w 2005 roku miał przeznaczone 
dla  niepełnosprawnych środki  w wysokości  140 – 150.000 zł.  Środki  te  pozwalają  na  uatrakcyjnienie  oferty 
niepełnosprawnych. Minął już jednak ten boom, który był związany z dużym zainteresowaniem pracodawców w 
zatrudnianiu  niepełnosprawnych –  spowodowane jest  to  tym,  że  zaostrzyły  się  przepisy  dotyczące sposobu 
świadczenia pracy przez niepełnosprawnych.

O godz. 1130 liczba radnych zwiększyła się do 14 – na salę obrad powrócił r. M. Gancarski.

Burmistrz – stwierdził, że współpracę z PUP można ocenić bardzo dobrze. Jej efekty, co nie jest winą żadnej ze 
stron, nie są jednak bardzo dobre. Burmistrz uważa, że błąd tkwi w tym, iż żaden z rządów nie miał i obecny też 
nie ma efektywnego programu walki z bezrobociem. W programie takim powinny się znaleźć elementy, które 
odciążą  przedsiębiorców  od  księgowania  dużych  sum  w  ciężar  kosztów  przedsiębiorstw  i  inaczej  będą 
kształtowane  koszty  związane  z  zatrudnieniem  –  nie  może  być  tak,  że  proporcja  w  kosztach  zatrudnienia 
pracownika wynosi 100 do 150. Przedsiębiorców nie jest stać na to żeby spełnić formę prawną. Problem stanowi 
też mentalność ludzi. Burmistrz podziękował Pani Dyrektor za dotychczasową współpracę między Powiatowym 
Urzędem Pracy w Kłodzku a Urzędem Miasta i Gminy w Radkowie.

J. Bachry – podziękowała wszystkim za chęć wysłuchania informacji, która jak ma tego świadomość, trąciła tylko 
wierzchołkiem góry lodowej  jeżeli  chodzi  o  ogrom problemów. Uzupełniła  także swoją odpowiedź dotyczącą 
zatrudniania bezrobotnych o informację, iż ze  środków PFRON w 2004 roku przeszkolonych zostało 179 osób a 
w roku 2005 - 175 osób.

Przewodniczący RM – podziękował Pani Dyrektor za złożoną informację.

O godz. 1140 Przewodniczący RM ogłosił przerwę.



Obrady wznowiono o godz.  1200.

Po przerwie w sesji uczestniczyło 13 radnych – z udziału w obradach zwolnił się r. P. Dyda.   

Ad. 8

Burmistrz – przedstawił sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Radków za 2005 rok w części dotyczącej 
realizacji zamierzonych przedsięwzięć i zadań. 

Skarbnik gminy – przedstawiła część finansową sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Radków za 2005 rok 
oraz poinformowała, że Regionalna Izba Obrachunkowa we Wrocławiu Zespół w Wałbrzychu wydała pozytywną 
opinię o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i  Gminy Radków sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy 
Radków na 2005 rok.

S. Hajłasz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – odczytał pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej 
we Wrocławiu Zespół w Wałbrzychu o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Radków sprawozdaniu z 
wykonania budżetu Gminy Radków za 2005 rok.

Przewodniczący RM – otworzył dyskusję na temat sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Radków za 2005 
rok.

Nikt z radnych nie wziął udziału w dyskusji.

Przewodniczący RM – pozytywnie ustosunkował się do dynamiki związanej ze wzrostem budżetu gminy Radków, 
o czym świadczą cyfry. 

Ad. 9

DRUK  NR  1  –  w  sprawie  udzielenia  Burmistrzowi  Miasta  i  Gminy  Radków  absolutorium  z  tytułu 
wykonania budżetu Gminy Radków za 2005 rok

S. Hajłasz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – odczytał protokół z posiedzeń Komisji Rewizyjnej, na których 
Komisja Rewizyjna zajmowała się analizą przedłożonego przez Burmistrza Miasta i Gminy Radków sprawozdania 
z wykonania budżetu Gminy Radków za 2005 rok oraz poinformował, że Komisja Rewizyjna RM w Radkowie po 
rozpatrzeniu sprawozdania postanowiła wnioskować do Rady Miejskiej w Radkowie o udzielenie absolutorium 
Burmistrzowi  Miasta  i  Gminy  Radków z  tytułu  wykonania  budżetu  Gminy  Radków za  2005 rok.  S.  Hajłasz 
odczytał  także  pozytywną  opinię  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  we  Wrocławiu  Zespół  w   Wałbrzychu  o 
wniosku Komisji  Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i  Gminy Radków z tytułu 
wykonania budżetu Gminy Radków za 2005 rok.

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie stanowisk Komisji RM:

M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  opowiedziała  się  jednogłośnie  za 
przyjęciem sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Radków za 2005 rok oraz za udzieleniem absolutorium 
Burmistrzowi Miasta i Gminy Radków z tytułu wykonania budżetu gminy za 2005 rok
B. Siemczonek – Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego jednogłośnie opowiedziała się za 
udzieleniem absolutorium  Burmistrzowi Miasta i Gminy Radków z tytułu wykonania budżetu gminy za 2005 rok
S.  Radomińska –  Komisja  Spraw Gospodarczych i  Rolnictwa jednogłośnie  opowiedziała  się  za  udzieleniem 
absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Radków z tytułu wykonania budżetu gminy za 2005 rok
A.Mielniczuk  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  jednogłośnie  opowiedziała  się  za  udzieleniem 
Burmistrzowi Miasta i Gminy Radków absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za 2005 rok.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Radków 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Radków za 2005 rok:
Głosowało 13 radnych:   za – 13   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.



O godz. 1310 Przewodniczący RM ogłosił przerwę.
Obrady wznowiono o godz. 1330.

DRUK NR 2 – w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2005 rok

Skarbnik Gminy – uzasadniła przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały
M. Gancarski – Komisja Budżetu,  Planowania i  Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały
S.  Radomińska  –  Komisja  Spraw  Gospodarczych  i  Rolnictwa  pozytywnie  zaopiniowała  przedmioty  projekt 
uchwały
A.Mielniczuk  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 13 radnych:   za – 13   przeciw – 0   wstrzymało się – 0. 

DRUK NR 3  –  w  sprawie  włączenia  Publicznego  Gimnazjum w Ścinawce  Dolnej  Nr  21a  do  Zespołu 
Szkolno – Przedszkolnego w Ścinawce Dolnej Nr 21a.

Z-ca  Burmistrza  –  w  uzasadnieniu  przedmiotowego  projektu  uchwały  odczytała  pozytywną  opinię  Kuratora 
Oświaty.

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki oraz Komisji 
Zdrowia,  Spraw Społecznych i  porządku Publicznego, które wspólnie zajmowały się  analizą przedmiotowego 
projektu uchwały:

A.Mielniczuk  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 13 radnych:   za – 13   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

Ad. 10

Burmistrz złożył sprawozdanie ze swoich prac w okresie międzysesyjnym (sprawozdanie stanowi załącznik do 
protokołu).

O godz. 1345 liczba radnych zwiększyła się do 14 – w sesji uczestniczył r. P. Dyda.
O godz. 1355 liczba radnych zmniejszyła się do 12 – z udziału w obradach zwolniła się r. B. Kopalko i  r.  B. 
Siemczonek.

Ad. 11

T.  Harłukowicz  –  poinformował,  że  w  dniu  wczorajszym  złożył  wniosek  dotyczący  sposobu  pracy  nowego 
funkcjonariusza Policji w Radkowie. Przed sesją przedyskutował sprawę z Przewodniczącym RM i uzgodnił, że 



wniosek jest aktualny, jednak jego realizacja zostaje przesunięta na następną sesję RM. Odczytał także zebrane 
przez siebie uwagi mieszkańców dotyczące pracy funkcjonariusza Policji, którego wniosek dotyczy.

Przewodniczący RM – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowej kwestii.

Burmistrz – niepokoi go wiele zdarzeń oraz  przemieszczanie odpowiedzialności na gminę w wielu działaniach z 
zakresu ochrony bezpieczeństwa mieszkańców gminy. Stało się to w naszym kraju już normą a służby policyjne 
weszły  w  rutynę  narzekania.  Nasza  gmina  wyróżnia  się  tym,  że  wspiera  służby  działające  w  zakresie 
bezpieczeństwa.  Burmistrz  uważa,  że  należy  interweniować  w  sprawie  problemów  związanych  z 
bezpieczeństwem publicznym.  Burmistrz,  w  kontekście  dotyczącym policji,  stwierdził,  że  należy  poddać  pod 
obrady Rady  temat  dotyczący sposobów i  metod organizowania działań mających na celu zapewnienie na 
terenie Gminy Radków porządku, ładu i bezpieczeństwa publicznego.

O. godz. 1420 na sali obecnych było 10 radnych – na sali nie byli obecni r. K. Hyla i r. Z. Adaszyński.

S. Hajłasz – jako przewodniczący zespołu ds. bezpieczeństwa – uważa, że na spotkaniu zespołu w miesiącu 
maju należy przygotować merytoryczne stanowisko w sprawie przedstawionej  na dzisiejszej  sesji  przez r.  T. 
Harłukowicza i proponuje żeby r. T. Harłukowicz uczestniczył w tym posiedzeniu. 

Przewodniczący RM – jako najdalej idący poddał pod głosowanie wniosek Burmistrza aby sprawa poruszona 
przez  r.  T.  Harłukowicza  a  także  ogólnie,  w  kontekście  dotyczącym  policji,   sprawa  metod  i  sposobów 
organizowania działań mających na celu zapewnienie na terenie Gminy Radków porządku, ładu i bezpieczeństwa 
publicznego była tematem obrad sesji Rady Miejskiej.
Przystąpiono do głosowania nad w/w wnioskiem:
Głosowało 10 radnych:   za – 9   przeciw – 0   wstrzymał się – 1 – wniosek został przyjęty.

O godz. 1433 liczba radnych zwiększyła się do 11 – na salę obrad powrócił r. K. Hyla.

J. Górski – sołtys wsi Ratno Górne – w imieniu mieszkańców podziękował Burmistrzowi za wymianę tabliczek z 
numerami nieruchomości na terenie wsi Ratno Górne.

Ad. 12

Nie zgłoszono.

Ad. 13

Przewodniczący RM – przypomniał o upływającym terminie na składanie przez radnych oświadczeń o stanie 
majątkowym.

Przewodniczący RM – odczytał apel Komisji Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego skierowany do 
mieszkańców gminy o podjęcie działań na rzecz poprawienia estetyki otoczenia i uporządkowanie posesji oraz 
terenów wokół nich.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem powyższego apelu:
Głosowało 11 radnych:   za – 11   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

Przewodniczący RM – odczytał pismo przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych w Nowej Rudzie dotyczące 
wyrażenia  woli  ewentualnego  współfinansowania  utrzymania  przy  SP  ZOZ  w  Nowej  Rudzie  ambulatorium 
chirurgicznego oraz poprosił o przedstawienie stanowiska wypracowanego w tej sprawie przez Komisję Zdrowia, 
Spraw Społecznych i Porządku Publicznego.

S.  Hajłasz – Komisja Zdrowia,  Spraw Społecznych i  Porządku Publicznego zajęła w przedmiotowej  sprawie 
negatywne stanowisko



Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem stanowiska Komisji Zdrowia jako stanowiska Rady:
Głosowało 11 radnych:   za – 11   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

Przewodniczący RM – odczytała pismo Starosty Kłodzkiego dotyczące rozważenia możliwości repatriacji na teren 
Gminy  Radków  rodziny  Pani  Liliji  Biełowej  z  Uzbekistanu  oraz  poprosił  o  przedstawienie  stanowiska 
wypracowanego w tej sprawie przez Komisję Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego.  

M. Gancarski – Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego  z uwagi na brak możliwości zapewnienia 
w/w rodzinie warunków mieszkaniowych i bytowych zajęła w przedmiotowej sprawie negatywne stanowisko.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem stanowiska Komisji Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego jako 
stanowiska Rady:
Głosowało 11 radnych:   za – 11   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

T. Harłukowicz – wypowiedział się w następujących kwestiach:

1. poruszył sprawę byłego torowiska linii kolejowej Radków ul. Leśna – ul. Polna –  na tej drodze  odbywa 
się różnoraki ruch. Jak się wjedzie na tą linię kolejową, to po lewej stronie jest głęboki ruch zarośnięty 
trzciną,  przez  co  nie  ma  widoczności  i  może  tam  dojść  do  tragicznego  wypadku.  W  związku  z 
powyższym prosi Burmistrza o zastanowienie się nad tym problemem.

2. na  posesjach  na  terenie  miasta  Radkowa  wiszą  szyldy  gospodarstw  agroturystycznych  a  po 
wprowadzeniu  podatku  od  nieruchomości  właściciele  gospodarstw  agroturystycznych  wyrejestrowali 
działalność. Pyta więc jak powinni się zachować.

3. prosi aby r. S. Borkowski przedstawił informacje na temat sytuacji związanej z firmą RAFTOM.

Burmistrz  – jeżeli  chodzi  o  bezpieczeństwo i  organizację ruchu na ulicy Leśnej  i  Polnej   zajmie się  sprawą 
niebawem. Jeżeli natomiast chodzi o uporządkowanie i zabezpieczenie terenu Burmistrz wystąpił już do PKP z 
ostatecznym pismem i jeżeli nie zostaną podjęte w tym kierunku żadne kroki zostanie zawiadomiona prokuratura.

S. Borkowski – przedstawił informację na temat aktualnej sytuacji  związanej z firmą RAFTOM – zakład w tej 
chwili  już nie istnieje.  Od dłuższego czasu miał on problemy finansowe a do upadłości  przymierzano się od 
miesiąca listopada, kiedy to produkcja spadła o około 60%. Aby ratować zakład zarząd czynił starania związane z 
pozyskaniem jakiegoś  strategicznego inwestora,  który  pomógłby  utrzymać  ten  zakład.  W listopadzie  zarząd 
znalazł  zainteresowanych inwestorów. W lutym ponowił  on swoje zainteresowanie wykupem udziałów.  Przez 
okres  około  6  –  7  miesięcy  miał  on  nadal  prowadzić  produkcję  i  jednocześnie  zastanawiać  się  nad 
przebranżowieniem zakładu. 1 marca został sporządzony akt notarialny i członkowie dotychczasowego zarządu 
pozbyli  się  swoich  udziałów.  Zostało  zorganizowane  spotkanie  nowego  inwestora  z  załogą,  na  którym 
pracownikom zostały obiecane zarobki 2- krotnie wyższe niż dotychczas. Po tygodniu czasu zapadła decyzja o 
przygotowaniu zakładu pod nową produkcję – produkcję mebli i wszystko wskazywało, że ta produkcja będzie 
miała miejsce. Starym członkom zostało obiecane, że zostanie z nimi podpisany kontrakt w zamian za udziały. 
Wszyscy temu inwestorowi  wierzyli.  Następnie wyburzona została 1 sala,  weszła ekipa budowlana,  która ją 
wyremontowała. W jedne z piątków zaczęto dewastację tokarek, czego nikt się nie spodziewał. Zaniepokojeni 
członkowie  starego zarządu  skontaktowali  się  z  właścicielem,  który  ich  jednak  uspokoił  i  zapowiedział  swój 
przyjazd na poniedziałek. W sobotę przyjechał prezes, który jednak nie został wpuszczony na teren zakładu, nie 
wpuszczono także członków dotychczasowego zarządu. O miesiąca lutego pracownicy mają zaległe pensje i 
mimo składanych obietnic nic nie zostało w tym kierunku zrobione. Aktualnie trudno jest ocenić kto jest winien 
całej  tej  sytuacji,  wszystkie  umowy  sporządzane  były  przez  radcę  prawnego,  a  także  cała  aranżacja  i 
podejmowane na terenie zakładu prace remontowe nie wskazywały na to, że może dojść do takiej sytuacji jaka 
zaistniała. Najgorsze w tym wszystkim jest to, że cierpią pracownicy. Trudno jest także przewidzieć jak cała ta 
sprawa się zakończy 

Burmistrz – poinformował o działaniach gminy podjętych w związku z wyżej przedstawioną sytuacją – 4 kwietnia 
gmina  zawiadomiła  policję  a  5  kwietnia  prokuraturę,  która  natychmiast  wszczęła  postępowanie  w  sprawie, 
powiadomiona  została  Państwowa  Inspekcja  Pracy  oraz  Powiatowy  Urząd  Pracy  w  celu  przystąpienia  do 
przygotowywania działań zabezpieczających pracowników,  do 7 maja zakład jest  chroniony na  koszt  gminy, 



doprowadzona  została  energia,  której  użyczyła  firma  Pana  Pytla,  zorganizowane  zostało  spotkanie  z 
pracownikami, którzy zostali poinstruowani jak mają w aktualnej sytuacji  postępować. Burmistrz poinformował 
także, że Urząd natychmiast po zawiadomieniu organów ścigania, tj. w dniu 5 kwietnia, podjął działania w celu 
zabezpieczenia interesów gminy na istniejącym majątku.
   
Ad. 14

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął LII sesję Rady Miejskiej w Radkowie.

Protokołowała:
Joanna Rakowska


